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سعید عزت اللهی

موضع متناقض درویش

مدیرعامل پرسپولیس با اشاره به اینکه او با تیم دانمارکی قرارداد دارد می گوید 
اگــر بــا این بازیکن صحبت کنیم، می شــود اغــوای بازیکن و باید جریمه بدهیم. 
چنــد بــار ببــا خودش صحبــت کردم ولی فعلاً قــرارداد دارد. اگر قرارداد نداشــته 
باشد، با عزت اللهی صحبت می کنیم. جالب است که درویش گفته عزت اللهی 
بــه پرســپولیس علاقه منــد اســت امــا دوباره دربــاره پرداخــت مبلــغ رضایتنامه 

گفتــه چــون با او مذاکره نکرده ایم حرفه ای نیســت در ایــن باره حرف بزنیم!

عیسی آل کثیر

پرسپولیس 15 میلیارد به او می داد

درویــش دربــاره ایــن بازیکــن توضیــح داد: یــک بازیکن مــا یعنی عیســی آل کثیر 
ســال ها برای پرســپولیس زحمت کشــید. از او تشــکر می کنیم. گفتیم تا ســقف 
می توانیم به وی بدهیم اما وقتی ۱۵ میلیارد ما را نمی گیرد، یقین داشته باشید 
جایی می رود که ۷ تا 8 میلیارد بیشتر بگیرد زیرا پرداختی پرسپولیس با تیم های 
دیگر تا این حد اختلاف دارد. برخی حاضر هستند از این پول چشم پوشی کرده 

و بــه تیــم مــا بیایند. با این معیارها نمی خواند که ســقف بودجه رعایت شــود.

افشین پیروانی

امروز یا فردا در کمیته اخلاق

مدیرعامل پرســپولیس با اعتراض به رأی صادر شــده توسط کمیته اخلاق گفت 
اینکــه ایشــان گفتــه دسترســی تیم هــای صنعتــی بــه پول بیشــتر اســت ، توهین 
محســوب می شــود؟ شــنبه یا یکشــنبه ظاهراً قرار اســت به کمیته اخلاق برود. 
درویــش گفتــه تلفنی که حکمی جاری نمی شــود. مگر می تــوان یک تیم را بدون 
مدیــرش بــه ســفر فرســتاد؟ پیروانــی بــزرگ، مدیــر و از اجــزای اصلی تیم اســت. 

مثــل ایــن می مانــد که پرســپولیس به اردو بــرود اما یحیی گل محمــدی نرود! 
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انتظاری: گل محمدی مدیریت تیم پر مهره 
را  بلد است

عبدی باید دست 
یحیی را بگیرد

در رابطه با خریدهای جدید 
پرسپولیس خصوصاً در خط حمله 

چه نظری دارید؟
شــهاب بازیکــن خیلــی خوبــی اســت و 
شــاگرد خودم در تیم امید پرســپولیس 
بوده که ســابقه بازی در تیم بزرگســالان 
پرســپولیس را هــم دارد. شــهاب کــه 
از فیزیــک خیلــی خوبــی هــم برخــوردار 
اســت در اروپا هم در چند تیم مختلف 
بــازی کرد و بــازی و آموخته های خودش 
را تکمیــل کــرد امــا مــا نبایــد فرامــوش 
کنیــم کــه شــهاب مهاجــم نوک نیســت 
و در پســت وینگــر و مهاجــم ســایه 
تجربــه بالایــی دارد از ایــن رو بــا وجــود 
همــه توانایی هایــی کــه شــهاب دارد 
پرســپولیس به یک مهاجم ششــدانگ 

دیگــر نیــاز دارد.
اما عبدی با 4 گلی که در دیدار 

دوستانه تیمش مقابل شمس آذر 
به ثمر رساند نشان داد که برای 

فصل آینده انگیزه های زیادی 
دارد.

عبــدی الان مهاجمــی 24 ســاله اســت 
بازیکنــی که شــاگرد خــودم بــوده و باید 
امســال خیلــی بهتــر از اینهــا بــازی کنــد 
امــا او بایــد ایــن را هــم در نظــر بگیرد که 
علــی دایــی در 24 ســالگی بــه تیــم ملی 
آمــد و از همــه مهاجمان پیشــی گرفت. 
بــه همیــن دلیل عبدی در این شــرایط و 
ســن و تجربــه ای کــه دارد بایــد بهتریــن 
نمایش هــا را در بازی هــای رســمی ارائــه 
دهــد و گل بزنــد. گلزنــی همیشــه حس 
خوبــی دارد امــا بــه هــر حــال شــرایط 
بازی هــای تدارکاتــی با بازی های رســمی 
کامــاً متفــاوت اســت از ایــن رو عبــدی 

در ایــن فصــل بایــد خیلــی ســرحال 
باشــد و بــه هیــچ دروازه ای رحــم 
نکنــد تــا فرصــت انتقــاد به کســی 
را ندهــد چــون در ایــن صــورت او 

خیلی ضرر خواهد کرد چه بسا 
کــه امســال بــرای درخشــش 
و بــازی در آســیا بهتریــن 
فرصــت بــرای او مهیاســت 
تــا دوبــاره همــه نگاه هــا 
را بــه خــود جلــب کنــد. بــا 
وجــود ایــن مــن معتقــدم 
بــا وجــود خریدهــای خوبی 
کــه پرســپولیس داشــته 

حتمــاً بایــد در دو پســت مهاجــم نــوک 
و دروازه بــان، پرســپولیس بایــد دو یــک 
مهاجم نوک ششدانگ و یک دروازه بان 
ولو اگر با فاصله سی یا چهل درصدی با 
بیرانونــد هم قــرار داشــت را جذب کند. 
در ایــن بیــن بحــث دروازه بــان برزیلی را 
شــنیدم کــه بــد نیســت چــون برزیلی ها 
در هــر حــال بازیکنــان خوبی هســتند یا 
اگر نشد دروازه بان هوادار را جذب کنند 
کــه او نیــز گلــر بــدی نیســت و می توانــد 
در پرســپولیس در زمانــی کــه بیرانونــد 
مشــکل داشــت ایــن تیم را کمــک کند. 
هیچ بازیکنی حق ندارد سر پرسپولیس 
منــت بگــذارد و هــر کســی که خواســت 
ایــن کار را انجــام بدهــد بایــد او را از تیــم 

کنــار گذاشــت.
از بین دروازه بان وطنی و خارجی 

شما کدامیک را برای پرسپولیس 
بهترمی دانید؟

هــر دو مــورد هــم دروازه بان هــای خوبی 
هســتند. یحیــی هــم خــودش مربــی 
زرنــگ و کاربلــدی اســت و در نهایت هم 
بهترین خرید را انجام می دهد چه بســا 
که مانند شهاب و ریگی و کنعانی زادگان 
حتمــاً بــاز هم بهتریــن بازیکنــان را برای 

پرســپولیس جذب خواهنــد کرد.
در رابطه با جذب عزت اللهی چه 

نظری دارید؟
 هافبک خیلی خوبی اســت. پدرش هم 
در ملوان زمانی که خودم در پرسپولیس 
بــودم بازیکــن خیلــی خوبی بــود و اگر به 

پرســپولیس بیایــد قدرت خــط میانی را 
افزایــش خواهــد داد امــا همــان طور که 
گفتــم نیــاز اصلــی پرســپولیس مهاجــم 
نــوک و جــذب دروازه بانــی اســت که اگر 
بیرانوند 100 باشد او باید توانایی حداقل 
60 تا 70 درصدی را داشــته باشد. به هر 
حــال تیــم پرســپولیس به دلیــل درگیــر 
بودن در چند جام از این پســت متضرر 

نخواهد شــد.
در خصوص عیسی که به سپاهان 

رفت چه نظری دارید؟
بــه نظــرم عیســی در حــق پرســپولیس 
کــم لطفــی کــرد. پرســپولیس در زمــان 
مصدومیــت پــای او ایســتاد بــه همیــن 
دلیــل او بایــد 15 میلیــارد یــا هــر پــول 
دیگــر پرســپولیس را بــه تیم هــای دیگر 
ترجیــح مــی داد. الان هــم همــه گرفتــار 
هســتند و ایــن موضــوع فقــط مختــص 
به عیســی نیســت. از ســوی دیگر زمانی 
کــه عیســی 20 میلیــارد طلــب می کنــد 
واقعــاً می توانــد انــدازه ایــن پــول بــرای 
پرســپولیس بــازی کنــد. عیســی در حق 
پرســپولیس کار خوبــی نکــرد امــا در هر 
حــال خــود او بازنــده ایــن ماجــرا خواهد 
بود چون برای بازیکن، با قدرت و برندی 
که پرســپولیس دارد هیچ باشــگاهی در 
ایــران ماننــد آن نیســت چــون بازیکــن 
حتــی بعــد از اتمــام دوران فوتبالــش باز 
هــم می تواند از نام پرســپولیس به خود 

ببالــد و از آن اســتفاده کنــد.
در رابطه با قرعه پرسپولیس 

در پنج هفته اول و بازی مقابل 
استقلال در هفته پنجم چه نظری 

دارید؟
قرعه پرســپولیس بد نیســت و با حضور 
تماشــاگر چنــد گل از حریف جلو اســت 
و قادر اســت با برد فصل را شــروع کند. 
تــا هفتــه پنجــم هــم بــه آمادگــی خوبــی 
می رســد از ایــن رو پرســپولیس در ایــن 
فصــل بــاز هــم از مســابقات داخلــی، 

ســربلند بیــرون خواهــد آمد.
در رابطه با لغو اردوی پرسپولیس 

در ترکیه و تأثیراتش چه نظری 
دارید؟

حتمــاً مربــی می خواســت تیمش 
را در آنجــا بــه لحــاظ روحــی روانی و 
ســایر مــوارد قبــل از لیگ بــه اوج 
برســاند امــا حــالا کــه نشــده در 
ایــران هــم شــهرها و امکاناتــی 
وجــود دارنــد کــه پرســپولیس 
می توانــد اردوی خــودش را در 

آنجــا برگــزار کنــد.

در خصوص جدایی آل کثیر از 
پرسپولیس چه نظری دارید؟

در چنــد ســال گذشــته به دلیــل 
کمبــود مهاجــم گلــزن از این حیث 
بــا مشــکاتی مواجــه بودیــم و از 
ایــن مســأله ضربــه خوردیــم، بــه 
همیــن دلیــل نبایــد عیســی را از 
دســت می دادیــم چــون در حــال 
حاضــر مهاجمــی بهتــر از او در 
ایــران به عنــوان مهاجــم جایگزیــن 
نداریــم. عیســی در فصــل گذشــته 
بــرای پرســپولیس خــوب کار کــرد 
و شــرایطش هــم مناســب بــود و 
به دلیــل تجربه ای کــه در بازی های 
آســیایی و لیــگ ایــران و گلزنــی در 
بازی هــای بــزرگ داشــت خیلــی به 
درد پرســپولیس می خــورد امــا او 
را خیلــی راحــت از دســت دادیــم و 
شــرایط تمدیــد قــراردادش را مهیــا 
نســاختیم. عیســی را شــاید با پولی 
بــه مراتب کمتــر از مهاجمان درجه 
پنجمی مانند پریرا می توانستیم در 
پرسپولیس نگه داریم اما خودمان 
را با چالش بزرگی مواجه ساختیم و 
حالا در این شــرایط باید به ســختی 
بازیکن بگیریم، آن هم در وضعیتی 
کــه مهاجــم خــوب خارجــی زیر یک 
میلیون دلار نیســت، هر چند مرغ 
همســایه غاز اســت و انگار دوست 
داریــم پول مان را الکی هدر دهیم. 
شــاید عیســی را می توانستیم با 15 
میلیــون نگه داریم اما حالا بازیکن 
درجــه چندم خارجی را باید حداقل 
بــا 400، 500 هــزار دلار بــه ایــران 

بیاوریــم.
صحبت هایی در خصوص 

لوکادیا مطرح است، با توجه 
به اتفاقاتی که در رابطه 

با جدایی این بازیکن رخ 
داد موافق حضور مجدد او 

هستید؟
بــه نظــرم آزمــوده را آزمــودن خطــا 
اســت و اگــر طــا هــم باشــد نبایــد 
دنبال ایــن بازیکن رفت؛ مهاجمی 
کــه در ســخت ترین شــرایط و در 
آســتانه دربــی حســاس پایتخــت 

پرســپولیس را رهــا کــرد و رفــت.
اما به هر حال شناخت خوبی 

روی لوکادیا وجود دارد و 
شاید با قرار دادن بندهای 

خاص بتوان این بازیکن را با 
قراردادی کنترل شده و خاص 

به خدمت گرفت!
اگــر قــرارداد محکمــی بــا لوکادیــا 
بســته شــود شــاید بتوان از لوکادیا 
بهــره لازم را گرفــت امــا بــه هر حال 
بــا شــرایطی کــه در گذشــته بــه 
وجــود آمده شــاید جــذب لوکادیا تا 

حــدودی ریســکی باشــد.
در رابطه با جذب شهاب که به 
پرسپولیس پیوسته چه نظری 

دارید؟
شــهاب بازیکــن خوبــی اســت و 
در اروپــا بــازی کــرده کــه نشــان 
می دهــد شــرایط لازم را دارد 
امــا بــه هــر حال شــرایط بــازی در 
پرسپولیس و استقال تا حدودی 
متفــاوت اســت و از ایــن حیــث 
امیــدوارم شــهاب بتوانــد کیفیت 
بــالای خــودش را نشــان دهد اما 
در هــر صــورت پرســپولیس بــه 
جــذب یــک مهاجــم ششــدانگ 

دیگــر نیــاز دارد.
در رابطه با زمان دربی که در 

هفته پنجم برگزار خواهد شد 
چه نظری دارید؟

اگــر بــدن بچه هــا تــا آن زمــان رهــا 
شــده و تیم به هارمونی لازم برســد 
حتمــاً می توانیــم دربــی خوبــی را 
شــاهد باشیم که امیدوارم اینگونه 

هــم باشــد امــا در هــر حــال دربــی 
شرایط خاص خودش را دارد و برای 
برتری در آن تیم به مســائل خاصی 
نیاز دارد که خوشــبختانه آقا یحیی 
نشــان داده در این امر تبحر خوبی 
دارد و بــه شــکل مطلوبــی می تواند 

تیــم را مهیــای بازی ســازد.
تیم پرسپولیس به دلیل 

داشتن چندین مهره در هر 
پست، دچار حاشیه نخواهد 

شد؟
یحیــی مدیریت خوبــی دارد و قادر 
اســت تیــم را کنتــرل کنــد، از این رو 
مــن فکر می کنم یحیی قادر اســت 
بــا کمتریــن حاشــیه ای تیــم را اداره 

. کند
در خصوص مدعیان قهرمانی 

چه نظری دارید؟
از حــالا نمی تــوان چهــره مدعیان را 
مشــخص کــرد، هرچند بــا توجه به 
یارگیری انجام شــده حتماً می توان 
به صراحت این مســأله را بیان کرد 
کــه پرســپولیس و ســه تیــم دوم تــا 
چهــارم قاعدتاً جــزو مدعیان اصلی 

قهرمانــی خواهند بود.
در رابطه با گل های زیادی که 
عبدی در اولین بازی تدارکاتی 
پرسپولیس مقابل شمس آذر 

قزوین زده چه نظری دارید؟
عبــدی مهاجــم خوبی اســت و حالا 
که عیســی هم جدا شــده بــه نظرم 
بهتریــن فرصــت بــرای ایــن مهاجم 
مهیــا شــده کــه خــودش را دوبــاره 
نشــان دهد. عبدی مهاجمی است 
که ســابقه گلزنی در دربی و آســیا را 
در کارنامــه خودش دارد، به همین 
دلیــل باید امســال دســت یحیی را 
در خــط حملــه بگیــرد و دوبــاره بــه 
روزهــای خــوب خودش برگــردد و با 
خودبــاوری و تمریــن زیــاد و روحیــه 
بــالا نشــان دهــد کــه حرف هــای 

زیــادی بــرای گفتــن دارد.

ســهراب انتظــاری مهاجــم اســبق پرســپولیس معتقــد اســت ایــن تیم در چند ســال گذشــته با مشــکل کمبــود مهاجم 
مواجه بوده و در امر گلزنی چالش های زیادی داشــته اســت. به همین دلیل نباید آل کثیر را از دســت می داد و موجب 
پیوســتن این بازیکن به یکی از مدعیان اصلی قهرمانی می شــد. در رابطه با مســائل مختلف پرســپولیس گفت وگویی 

با بازیکن اســبق سرخپوشــان داشتیم.

مسعود قراگزلو
خبر نگار

 عبدی فراموش نکند 
دایی در 24 سالگی به تیم ملی رسید

شاه محمدی: عیسی 
بازنده داستان جدایی 

از پرسپولیس است
جمشــید شــاه محمدی مهاجم اســبق پرســپولیس معتقد اســت عیســی در حق پرســپولیس کم لطفی کرد و در شــرایطی که 
در زمان مصدومیت، پرســپولیس پای او ایســتاد تا به فرم مطلوب برســد حتماً باید پول کمتر پرســپولیس را به پول بیشــتر 
دیگــر تیــم مدعــی ترجیــح مــی داد. بازیکــن اســبق پرســپولیس در رابطــه با ســرمربی پرســپولیس و ســایر مــوارد توضیحات 

خــودش را ارائه داد.

ناصر قراگزلو
خبر نگار

 یک دوست 
قسط رادو  را داد

باشـگاه پرسـپولیس بایـد امـروز 
قسـط چهـارم مطالبـات رادوشـویچ 
را پرداخـت کنـد و 200 هـزار یـوروی 
دیگـر بـه عنـوان قسـط فراهـم 
کنـد. درویـش دیـروز اعـام کـرد 
پـول را جـور کـرده  اسـت و گفـت 
از یـک دوسـت خواهـش کـرده ام 
کـه ایـن یـک کار ملـی اسـت و اگـر 
پرسـپولیس ندهـد، آبـروی ایـران 
رفتـه اسـت. او نیـز محبـت کـرد و به 
مـا پـول را امانـت داد. انتقـال پـول 
خیلـی سـخت اسـت. بـه حـدی بـه 
این دوست مراجعه کردیم، خسته 
و شـرمنده شـدیم. البتـه درویـش 
گفت 2 قسـط قبلی رادوشـویچ را با 
مدد گرفتن از بانک شـهر پرداخت 

کردیـم.

 
پرواز نامناسب 

دلیل لغو اردو
قرار بود پرسپولیس دیروز به اردوی 
ترکیـه بـرود و 8 روز در آنجـا تمریـن 
کنـد امـا بـرای سـومین فصـل متوالی 
اردوی خارجـی پیـش فصـل سـرخ ها 
لغـو شـد. دیـروز درویـش در ایـن 
بـاره توضیـح داد: »اسپانسـر مـا 
مقـداری از تعهداتـش را نتوانسـت 
انجـام بدهـد . بنا شـد خودمـان پرواز 
دیگـری بگیریـم کـه سـاعات پروازهـا 
مناسـب نبـود و یحیـی گل محمـدی 
گفـت اگـر بـا ایـن پروازهـا برویـم، 
عمـاً 2 روز را از دسـت می دهیـم. او 
بسـیار بـه برنامه ریـزی مقیـد اسـت. 
تمرینـات را مقـداری دیـر شـروع 
کردیم و لحظه ها برای ما بسیار مهم 
اسـت. بـه همیـن دلیـل دیدیـم بهتـر 
اسـت بـه ترکیـه نرویـم . ضمـن اینکه 
چهارشـنبه بـه مـا اعـام کردنـد بـه 
جهـت مصاحبه ای کـه پیروانی کرده 
اسـت، او نبایـد همـراه تیـم باشـد و 
حتـی حـق حضـور در تمرین را ندارد.

 
کیت جدید پرسپولیس 

نیامده کپی شد!
مدیرعامـل باشـگاه پرسـپولیس 
بـا گایـه از نبـود قانـون کپـی رایـت 
گفـت: »تولیدکننـده لبـاس مـا 2 
عـدد فروخـت امـا دیـد در میـدان 
منیریـه مشـغول فروختـن لبـاس بـا 
همـان طـرح هسـتند. همیـن چنـد 
روز قبـل تولیدکننـده لبـاس مـا کـه 
امسـال آمـده گفـت خـودم این کاره 
هستم و تولیدی ام در ایران است. 
ایـن جنـس را دادم امـا یـک ماه بعد 
رفتـم اطـراف منیریـه و ولیعصـر 
جنوبـی دیـدم در همه فروشـگاه ها 

ایـن لبـاس وجـود دارد.«

 
برنامه باشگاه برای 

کمال و سیامک
درویش با اعام اینکه روز پنجشنبه 
تماسـی تلفنـی بـا سـیامک نعمتـی 
داشـته، گفـت: »ایـن بازیکنـان جـزو 
مصنوعات نیستند که بگوییم آهن 
هسـتند و وقتی دور شـدند، کاری با 
هـم نداشـته باشـیم. بـا هـم دوسـت 
و بـرادر هسـتیم. روز گذشـته احـوال 
سـیامک را جویـا شـدم. قـرار بـود 
مراسـمی هـم بـرای ایـن بازیکنـان 
بگیریـم و از آنهـا تشـکر ویـژه ای 
داشـته باشـیم. قـرار اسـت در یـک 
اسـتودیو جام هـای پرسـپولیس را 
بگذاریـم و بـا اهدای لوح از سـیامک 
و کمـال کامیابی نیـا تشـکر کنیـم. 
ایـن کار وظیفـه اسـت و چیـز اضافـی 
نیسـت امـا اسـاس خلقـت بـه دنیـا 

آمـدن و از دنیـا رفتـن اسـت.«
 

امیدواری به رأی 
پرونده لوکادیا

رضا درویش در پاسـخ به این سـؤال 
کـه آیـا پرسـپولیس پرونـده بـاز دارد، 
گفت: »فقط پرونده لوکادیا را داریم 
کـه اگـر حکـم بـه نفـع تیـم مـا باشـد 
بـرای اولیـن بـار ایـن اتفـاق می افتـد. 
اگـر سیاسـی نباشـد یقینـاً حکـم بـه 

نفـع پرسـپولیس خواهـد بـود.«
 


